

《中国社会科学引文索引》(CSSCI)来源期刊
《中文核心期刊要目总览》来源期刊
《中国人文社会科学核心期刊要览》收录期刊
全国高校百强社科期刊



QK1856921

旅游科学

TOURISM SCIENCE

第32卷第3期 2018 *Volume 32 Number 3*



3

TOURISM SCIENCE

旅游虚拟社区用户粘性与分享行为的关系:自我建构的调节作用

..... 陈 晔 耿 佳 吴 迪 屠金歌(1)

感知服务氛围对酒店员工适应性行为的影响研究

——自主性动机和顾客需求知识的中介作用

..... 关新华(13)

基于 DEA-Malmquist 模型的中部城市群旅游产业效率评价研究

..... 王兆峰 杨 显(27)

贫困、家庭话语权与旅游非正规就业

——对青岛旅游非正规就业者的调查

..... 郭 为 田加文(39)

上海市乡村旅游景点空间格局及可达性研究

..... 郁 琦 李 山(51)

基于 TPB 理论的旅游志愿服务意愿影响因素研究

..... 周 媛 梅 强(63)

国内超大城市旅游业与演艺业融合发展效益的实证研究

——以上海、北京、广州为例

..... 王细芳(80)

- On the Relationship between the Stickiness and Sharing Behavior of the Users of
Online Travel Communities; Self-construal as a Moderator
..... *CHEN Ye, GENG Jia, WU Di, TU Jing* (1)
- The Impact of Perceived Service Climate on Adaptive Behavior of Hotel Employees;
The Mediation Effect of Autonomous Motivation and Customer Need Knowledge
..... *GUAN Xinhua* (13)
- A Study on the Efficiency Evaluation of Tourism Industry of Urban Agglomeration in
Central China; Based on DEA-Malmquist Model
..... *WANG Zhaofeng, YANG Xian* (27)
- Poverty, Family Discourse Power and Informal Tourism Employment:
An Investigation on Informal Tourism Workers of Qingdao
..... *GUO Wei, TIAN Jiawen* (39)
- A Research on the Spatial Pattern and Accessibility of Rural and Leisure Tourist
Destinations; A Case Study of Rural Destinations in Shanghai
..... *YU Qi, LI Shan* (51)
- ATPB-based Study on the Influential Factors of Behavior Intention of Tourism
Volunteer Service
..... *ZHOU Yuan, MEI Qiang* (63)
- An Empirical Research of the Benefits of Tourism and Entertainment Industrial
Convergence Development in Domestic Megacities; A Case Study of Shanghai,
Beijing and Guangzhou
..... *WANG Xifang* (80)

ISSN 1006-575X



9 771006 575182

万方数据

ISSN 1006-575X

CN 31-1693/K

国内邮发代号: 4-654

定价: 12.00元